
BUTLLETÍ DEL SINDICAT DE METOES DE CATALUNYA 9

marge (Proubasta, Vila, Sicart, Plà, Girona, Mestre).
Lleigida l’aeta de la sessió anterior, que fou apro- 

vada, son cridats: Des. B. Rodriguez, président de la 
Societat de Psiquiatria; Ll. Celis, président de la 
Academia i Laboratori de Ciències Mèdiques de Cata- 
lunya; W. Ooroleu, secretari de la Real Academia de 
Medicina i Cirugia; J. Comas i Camps, vicopresident 
del Institut Mèdie Farmacèutic; M. Mer i Güell, cap 
del Institut Municipal de Beneflcència, els représen
tants de les Societats Mèdiques d’aquesta ciutat els 
qiials havien sigut convocats prèviament i se’ls as- 
sabenta de qué en la darrera Assemblea de Delegats 
del Sindicat de Metges de Catalunya que tingué Hoc 
els dies 9 i 10 del mes d’Abril ûltim, es prengué 
l’acord de recaptar fondos per assistir als metges 
jnràlicls i indigents de nostra terra i que per a donar 
compliment a aquest acord la J. D. els havia convi- 
data la reunió d’avui, amb el ft detrobar la manera 
més adeqüada de portar a cap el referit acord. Tots 
ells trobaren molt lloable el propòsit del Sindicat 
acordant-se després d’un previ canvi d’impressions 
que dits senyors juntament amb el Dr Girona coma 
représentant de la J D. del Sindicat formessin la 
ponèneia que estudiés la manera més pràctica de 
portar a cap la recaptació necessària i la recerca 
dels companys verament indigents, acceptant tots la 
comanda amb lloable entusiasmo El Dr. Sicart 
posa de manifest a la J. D. que de comû acord amb 
el Dr. Joan Soler Badia, de Badalona, es reunirà la 
succiò de dita poblaciô i demana que la J. D. fixi el 
criteri que s’ha de seguir per a resoldre la qüestiô 
pendent en aquella Secció, s’acordà donar un vot de 
conflança al Dr. Sicart perquè ho resolgui apli- 
cant lo estatuit i reglamentat per el Sindicat. El 
Dr. Girona dona compte de les gestions que porta 
fetes per a la reunió de la Secció de Manresa autorit- 
zant-lo • la Junta perquè de comû acord amb els 
companys de dita secció siguin convocats i es cons- 
titueixi definiti vament dita secció comarcal El doc- 
tor Busquet assabenta a la J. D. de que no havent-se 
robut encar contesta dels Drs. Cirera i Biel, prési
dent i secretari de la Secció de Balaguer, quedava 
cil suspens la reunió do dita secció que en principi 
s’havia acordat per al dia 11 del actual, acordant-se 
tornar a escriure a dits senyprs. El Dr. Sicart assa
benta a la J. D. de que el company Pere Al tés, de 
Batea (Gandesa), es veu obligat a abandonnr dita 
¡¡lassa per causa de la seva actuació pro sindicat; la 
Junta acorda que la primera vacant que hi hagi i 
que reuneixi condicions per a dit senyor, li sigui 
comunicada.

' El Dr. Girona parla de la conducta a seguir per 
els companys sindicats que formen part de la Junta 
de Govern del GoHegi, assabentant a la Junta dels 
treballs a discutir per la Assamblea de Federa ciò de 
Gol'legis de metges d’Espanya, que tindrà lloc en 
nostra ciutat durant els d ies"27 de Novembre i 8 de 
Desembre, acordant-se per la Direçtiya un ampli

vot de conflança als companys sindicats que pen
dran part en la referida assemblea.

No havent-hi cap altre assumpte a discutir la 
sessió fou dosa a la una de la matinada.

N.* 75 —17 Novembre 1921
Pre8idint el Dr. Puig i Sais i actuant de Secretari 

el Dr. Busquet, assis ti nt-hi els Drs. anotats al marge 
(Vila, Vilanova i Mestres i Miquel) es celebrà sessió 
de 8egona convocatoria a dos quarts d’onze de la 
vetlla del dia 17 de Novembre de 1921

Llegida J’acta de la sessió anterior, que es apro
bada es dona compte de la correspondencia rebuda.

Es aprovada per la Junta Directiva la quantia 
dels honoraris que .els Drs. Cañones i Parellada, de 
Martorell presenten per l’assistencia a Josep Casas 
Canals vei de Sant Andreu de la Barca, amb la mo
dificado feta per la J. C. de Sant Feliu de Llobregat, 
a qual efecte se li havia demanat informe, quedant 
fixats dits honoraris en 431 ptas peral Dr. Cañones 
i iOO per al Dr Parellada.

El Dr. Vidielia, de Benisanot, es rebut per la 
J. D. a la que posa de manifest ta conducta seguida, 
vers eli, per la Junta Comarcal de Gandesa, la que 
no vol admetre’l com a sindicat en la secció. per 
haver-se’n anat a exercir en dita poblaciô de la que 
n’es fili, a requeriinent de una part de veins, que 
han so llic itâ t sos serveis professionals; la Junta 
acorda dirigirse al Secretari de la Secció Comarcal 
demanant informes, a fi de poguer jutjar lo procè
dent en aquest cas.

No havent-hi altres assumptes que tractar la ses
sió fou closa a les 24 hores.

La Junta autoritza al Sr Secretari, perquè posi el 
confort necesari en les oficines, durant la época 
dels frets.

N.° 76 - 2 4  Novembre 1921
Presidint el Dr. Sicart i actuant *de Secretari el 

Dr Busquet amb l’assistència dels Drs. anotats al 
marge (^la, Girona Mestre i Vila) es ceMébra sessió 
de segona convocatoria a les 23 hores del dia 24 de 
Novembre de 1921.

Llegida l’acta de la sessió anterior es aprovada. 
Es dona tot seguit lectura de la correspondencia 
rebuda durant la semana, i amb motiu de la carta 
dei Dr. Arques, de Lleida, i de l’encarregat do la 
Estafeta de Correus de Bellpuig, s’entaula una sere
na discusió, en la que hi intervenen tots els pré
sents i es parla de noves actuacions a pendre per 
la Directiva, a fl d’intensiflcar encara més l’esperit 
de sindicado en la classe médica, procurant per a 
tots els médis posibles, fer-li compendre les inmen
sos ventatges que ha de reportar a la classe la nostra 
perfecta organització acordant-se s’insisti en la ne- 
nessitat de les visites per part dels elements de la 
Directiva a les seccions comarcals donats els bons 
résultats que han reportât les ja fetes i a tal efecte


